

Date: 28/02/2021

التاريخ : 2021/02/28

Reference: LD/B/MI/21/03

المرجع: LD/B/MI/21/03

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

سعادة السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس تنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Notification from Drake and Scull International PJSC (the
"Company")
with regards to the All Creditors' meetings**

**تنويه من شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")
بخصوص اجتماع الدائنين**

Reference to the above-captioned subject, we would like to inform you that the Company held a Meeting of the Company's Financial Creditors on Thursday 25th February 2021 at 2:00 pm via a visual meeting platform. The Reorganisation Plan ("the Plan") was presented by the Company in conjunction with the Financial Reorganization Committee appointed Expert Aaronite Partners FZ LLC. The Expert requested the Financial Creditors and will request the Trade Creditors to review the Plan documents (to be shared in due course) and to vote on it around the end of April 2021.

The second meeting of the Trade Creditors will be held on Monday, 1st March 2021 2:00 pm via a visual meeting platform.

The Company shall keep the shareholders and the market fully informed on the latest developments in due course.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود اعلامكم بأن الشركة قد عقدت اجتماع دائني المؤسسات المالية في يوم الخميس الموافق 2021/02/25 في تمام الساعة الثانية ظهراً عبر الاتصال المرئي وقامت الشركة بمشاركة الخبير المُعين من قِبل لجنة إعادة التنظيم المالي السادة أرونايت ذ.م.م. بعرض خطة إعادة التنظيم المالي ("الخطة") الخاصة بالشركات. وقام الخبير المُعين من قِبل لجنة إعادة التنظيم المالي السادة أرونايت ذ.م.م. بالطلب من دائني المؤسسات المالية كما انه سوف يقوم بالطلب من الدائنين التجاريين بمراجعة مستندات الخطة (التي سوف تعرض عليهم لاحقاً) على ان يقوموا بالتصويت على الخطة بحلول نهاية شهر ابريل 2021 .

هذا وسوف يتم عقد الاجتماع الثاني للدائنين التجاريين وذلك في يوم الاثنين الموافق 2021/03/01 في تمام الساعة الثانية بعد الظهر عبر الاتصال المرئي.

وسوف تقوم الشركة بإبقاء السادة المساهمين والسوق على اطلاع بأخر المستجدات في حينه.

Sincerely yours ,

Manar Ibrahim

Investor Relations Officer

Drake & Scull International PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،
منار إبراهيم
مسؤول علاقات المستثمرين
P.O Box: 65794, DUBAI, U.A.E.
شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.